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PROTOKÓŁ NR XXV.2020 

z przebiegu XXV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 10 grudnia 2020 r. 

 

 

XXV sesja Rady Powiatu odbyła się pierwsza zdalna sesja Rady Powiatu. 

W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych (nieobecni usprawiedliwieni 

Danuta Pyrtko, Adam Jaskulski). Elektroniczna lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu nr XXV.2020 . 

W sesji ponadto wzięli udział: Starosta Zielonogórski - Krzysztof 

Romankiewicz, Wicestarosta - Tadeusz Pająk, Sekretarz – Ewa Seremak i 

Skarbnik – Edyta Dwojak. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XXV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach. Zarząd 

przedłożył również autopoprawki, wszystkie radni otrzymali. 

 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie „ZA”  

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXV Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów nr XXIII.2020 i  XXIV.2020   

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) częściowego pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Sulechowie za rok obrotowy 2019, (druk 173); 

2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej, (druk 176); 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, (druk 174); 

4) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”, 

(druk 175); 

9. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

10. Zamknięcie XXV Sesji Rady Powiatu. 



 2 

 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokoły jest dostępny na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Protokoły XXIII.2020 i XXIV.2020 poddane pod głosowanie Rada przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Krzysztof Romankiewicz przedstawił uzupełnienie do informacji 

o działaniach zarządu: „odbyło się spotkanie w ramach wideokonferencji w 

sprawie ASF-u, ta wideokonferencja z Wojewodą i z głównym lekarzem 

weterynarii, krajowym lekarzem weterynarii i chcę powiedzieć, że nie bardzo 

się udaje zatrzymać ten ASF rozprzestrzenia się na terenie województwa 

lubuskiego również rozprzestrzenia się na terenie Powiatu Zielonogórskiego. W 

tej chwili mamy takie dość spore. zagrożenie na terenie Nadleśnictwa 

Krzystkowice, gmina Nowogród Bobrzański, rozprzestrzenia się, roznosi się 

chociaż z drugiej strony trzeba powiedzieć, że na terenie gmin Bojadła, 

Trzebiechów, Sulechów i Zabór tam gdzie było najgorzej w tej chwili jest trochę 

lepiej. Nie ma tylu ognisk ile było do tej pory, ale przeniosło się niestety za S3. 

Była nadzieja, że zatrzyma się na ciągu drogi S3 i A2 niestety zaczęło to się 

rozprzestrzeniać dalej. W tej wideokonferencji również tam uczestniczyła 

Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych ze Szczecina i Zielonej góry. Proszę 

Państwa, jeżeli chodzi o covid na terenie Powiatu Zielonogórskiego, no mamy 

sytuację taką, że no kilkadziesiąt osób, ale te kilkadziesiąt to nie jest 80-90 a 

kilkanaście, no powiedzmy 20 parę osób, gdzieś tam dziennie jest chorych, 

nowych chorych dziennie mamy zarejestrowanych. Ja w tej chwili też jestem na 

kwarantannie sanepid mnie wygonił do domu, ze względu na to, że miałem ja i 

naczelnik wydziału kontakt z zakażonym innym naczelnikiem. No i ze względu 

na ten kontakt i ja i Naczelnik jesteśmy na kwarantannie. Natomiast mamy 

trochę poważną sytuację Pracownica w delegaturze w Sulechowie razem z 

mężem mają covida, mają inne osoby również pracujące w delegaturze, ale 

źródłem nie było, nie jest starostwo tylko straż pożarna, policja i inne miejsca. 

Zastanawiamy czy przypadkiem jeżeli będzie coś gorzej to  najprawdopodobniej 

będzie trzeba w ogóle zamknąć delegaturę i wszystkie sprawy załatwiać tutaj w 

Zielonej Górze, ale na razie sytuacja jest taka trochę nieciekawa. Zobaczymy, co 

będzie się dalej działo, jak będzie. Natomiast jeżeli chodzi proszę Państwa o 

szpital to ciekawe rzeczy się dzieją, bo z jednej strony kończymy tę inwestycję 

dotyczącą postawienia butli, zbiornika na tlen, duży zbiornik 20 m sześciennych 

jak się okazało dość spora inwestycja i kończymy ją. Wartość tego wyszła 

435000 zł i tak chcemy w tej kwocie to zamknąć. Otrzymaliśmy środki w 

wysokości 400 000 zł od Wojewody. Pamiętacie państwo na nadzwyczajnej 
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sesji szybko przesuwaliśmy pieniądze, żeby w ogóle można było już rozmawiać 

z wykonawcami, żeby chcieli pracować, dzisiaj będziemy mieli zmiany 

dotyczące tego, że dostaliśmy już pieniądze 400000 zł fizycznie, podpisana jest 

już umowa. Najprawdopodobniej budowa będzie zakończona 14 grudnia, , a 15 

grudnia będzie stawiany zbiornik i 16 grudnia w przyszłym tygodniu będzie 

uruchamiana dostawa tlenu już z tego zbiornika Zapewni to już nie tylko na ten 

okres, ale w przyszłości taką ciągłą, dobrą dostawę tlenu dla szpitala. W 

normalnych warunkach powinno to wystarczyć gdzieś na około 1,5 miesiąca bez 

tankowania. Natomiast jeżeli chodzi o funkcjonowanie szpitala na dzień 

dzisiejszy, tu się nic nie zmieniło. Na trzecim poziomie mamy oddział 

położniczo-ginekologiczny. Cały szpital drugi poziom, czyli szpital covidowy. 

Przygotowana jest oczywiście rehabilitacja do tego, żeby przyjmować 

pacjentów lecz nie są pacjenci przyjmowani. W międzyczasie spotkaliśmy się z 

Wicewojewodą, byłem ja, był Ordynator chirurgii i poseł Materna. Spotkaliśmy 

się rozmawiając o tym, aby oddział chirurgii ogólnej i onkologicznej również 

stał się oddziałem trzeciego poziomu, czyli żeby było można przyjmować i ludzi 

zarażonych covidem jak i takich ludzi, którzy w nagłych przypadkach będą 

musieli mieć jakiś zabieg operacyjny. Udało się, złożyliśmy pismo w tej sprawie 

do Wojewody. Po rozmowach z Urzędem Wojewódzkim jest, jeszcze nie ma na 

piśmie decyzji ale jest już wszystko jest przygotowywane do tego w związku z 

tym, że został uruchomiony szpital, ten dedykowany na oddziale matki i dziecka 

instytutu matki i dziecka w Zielonej Górze tam jest chyba na 170 łóżek w 

związku z tym jest już jakby decyzja której nie mamy jeszcze na piśmie ale jest 

decyzja że z dniem 18 grudnia szpital będzie przywrócony do normalnej 

działalności. Nasz oddział położniczo-ginekologiczny będzie funkcjonował tak 

jak funkcjonuje w tej chwili. To znaczy będzie oddziałem, który będzie 

przyjmował zarówno przyszłe matki covidowe jak i zdrowe. Także od 18 

grudnia szpital wróci już do normy i będzie funkcjonował normalnie. Myślę że 

18-stego może się nie udać, ale 18-sty to jest piątek, 21-go grudnia będą robione 

już najprawdopodobniej zabiegi planowe. Czynny będzie między innymi 

oddział chirurgii ogólnej i onkologicznej. Pozostałe oddziały będą wracały do 

normalnego funkcjonowania. Nie będziemy dokonywać żadnych zmian i 

rozbiórek, które zostały powiązane i były przygotowane do przyjęcia pacjentów, 

covidowych. W związku z tym nic tutaj nie będziemy zmieniać, rozbierać i tak 

dalej, bo najprawdopodobniej. gdyby była trzecia fala to najprawdopodobniej 

szpital w Sulechowie w takim też trybie pilnym byłby z powrotem szpitalem 

covidowym.”  

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady przedstawił działania i okresie międzysesyjnym: w 

okresie od 30 września pełnił dyżury w biurze Rady, brał udział w 

posiedzeniach zarządu, zarząd obradował też zdalnie. Spotykał się również z 

samorządowcami z naszego powiatu, Był w stałym kontakcie dyrektorami 

powiatowych placówek oświatowych i dyrektor szpitala. Spotkał się z 
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dyrektorem CKZiU w sprawie dokończenia remontu na przy Armii Krajowej. 

Remont już dobiega, dobiega praktycznie końca. 14-tego mają być wstępny 

odbiór tych prac.  

 

Ad 6 

W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja,  

 

 

Ad 7. 

 

Marian Cygan poprosił o informację jaki jest obecnie status dokumentu 

pn. priorytety drogowe, co się z nim dzieje, bo miał to być dokument, który miał 

być początkiem debaty na temat dróg. Pomimo tego, że 2 lata nam uciekło, tej 

debaty takiej całościowej nie było, były elementy.  

Damian Wolski spytał czy wszystkie prace, które były ujęte w tym roku w 

harmonogramie remontu mostu w Cigacicach zostaną dotrzymane, czy nie ma 

jakiejś należności płacowych dla wykonawcy i kiedy można się spodziewać 

zakończenia remontu mostu w Cigacicach? 

Roman Bajor poruszył sprawę wydziału komunikacji: „ostatnio byłem 

zainteresowany skorzystaniem z usług wydziału komunikacji i natrafiłem na 

stronie internetowej Starostwa na instrukcję, w jaki sposób zarezerwować sobie 

kolejkę w sposób internetowy. Ale potem jak próbowałem to zrobić, to okazało 

się, że jednak ta opcja jest odwołana na czas epidemii i generalnie, prosiłbym o 

przeredagowanie strony, zakładki dotyczącej wydziału komunikacji w taki 

sposób, żeby nie wprowadzać mieszkańców w błąd, bo z jednej strony tracimy 

czas na poszukiwania jakiejś elektronicznych rozwiązań a potem dopiero gdzieś 

między wierszami można doczytać, że w czasie epidemii są one nieaktualne. 

Także prosiłbym przeredagowanie tej zakładki a po drugie w kontekście tego co 

Pan Starosta mówił o trudnej sytuacji delegatury w Sulechowie to chyba 

szczególnie trzeba na bieżąco informować i w sposób bardzo przejrzysty i 

klarowny gdzie mieszkańcy mogą załatwiać swoje sprawy, bo ja w tej chwili 

akurat jestem zainteresowany i zaraz się okaże że będę musiał jechać do 

Zielonej Góry”. 

Ireneusz Plechan poinformował, że uzyskał odpowiedź na interpelację z 

poprzedniej sesji i wynika że droga w Starym Kramsku miała być finansowana z 

funduszu inwestycji lokalnych. W dniu wczorajszym dowiedział się, że to 

zadanie nie uzyskało dofinansowania wobec powyższego oczekiwałbym 

informacji na piśmie jakie działania Zarząd zamierza podjąć, aby w końcu 

dokończyć tą inwestycję. 

 

Ad 8. 

 

Radni zapoznali się ze wszystkimi projektami. 
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1) Uchwałę Nr XXV.170.2020 w sprawie częściowego pokrycia straty netto 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie za 

rok obrotowy 2019,; przyjęto jednogłośnie, 17 ZA. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

2) Uchwałę Nr XXV.171.2020 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu radni przyjęli jednogłośnie, 17 ZA. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   
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3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

3) Skarbnik przedstawiła autopoprawki do zmian budżetowych.. 

Uchwała Nr XXV.172.2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok została przyjęta 17 ZA. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   
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8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

  

4) Uchwała Nr XXV.173.2020 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022” przyjęta 17 ZA. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   
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13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

 

Ad 9. 
Krzysztof Romankiewicz odniósł się do funkcjonowania podczas 

pandemii Starostwa i niedogodności związanych akurat z rejestrowaniem się 

poprzez internet w wydziale komunikacji. Obiecał szybkie sprawdzenie sprawy, 

jednocześnie oznajmił, iż do tej pory nie było żadnych skarg z dostępem, z 

możliwością załatwiania spraw, jeżeli są jakieś problemy, to na pewno na 

bieżąco będzie to weryfikowane. Dobrze takie sygnały takie sygnały wpływają, 

chociaż z drugiej strony muszę powiedzieć, że są sygnały, że to działa. Jeżeli 

chodzi o pytanie radnego Ireneusza Plechana dotyczącą drogi w Kramsku, to też 

w dniu wczorajszym dopiero się zarząd dowiedział się o braku finansowania. 

Odpowiadając radnemu Marianowi Cyganowi to cały dokument jest w 

końcowym etapie przygotowania i zostanie przesłany radnym. Jeśli chodzi o 

prace w Cigacicach, prace idą normalnie, płatności też idą zgodnie z planem nie 

ma żadnych opóźnień . Obecnie część mostu jest pomalowana, części jest już 

wylanych płyt, w tym ażurowym moście od strony Cigacic. Planowany odbiór 

jest na listopad przyszłego roku. Termin nie jest zagrożony, był problem przez 

pewien czas i on dalej jest dotyczący przekopu pod Odrą i puszczenie tam nitki 

z wodą na drugą stronę, ale rozmawialiśmy już z Wodami Polskimi we 

Wrocławiu, te prace trochę z ich strony ruszyły do przodu, miejmy nadzieję, że 

to zostanie zrobione jeżeli będzie problem z tym to po prostu ten wodociąg 

będzie puszczony w innym miejscu niż jest w tej chwili obok przęseł, tak żeby 

nie przeszkadzał w remoncie mostu. 

Mirosław Andrasiak dodał, że dokument, który powstał na początku 

kadencji, w każdej gminie pokazano najważniejsze dwie drogi do realizacji. On 

nadal funkcjonuje i na te zadania, które w tej chwili realizujemy dostajemy 

dofinansowania. To one są sukcesywnie, są wykonywane i tak może po kolei: 

zaczęto od drogi Droszków - Czarna, która została wykonana, potem rozbudowa 

i przebudowa drogi powiatowej na ulicy Poznańskiej w Sulechowie, 

wzmocnienie konstrukcji Bojadła - Bełcze, ulica Graniczna w Czerwieńsku i 

oczywiście most. Tak, natomiast z dobrych informacji, które ostatnio spłynęły, 

to powiat dostał dofinansowanie od Wojewody na remont drogi w Krzewinach i 

ulicę Łochowską w Sulechowie. Te wszystkie drogi dostały dofinansowanie z 
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funduszu dróg samorządowych i one też były na tej liście priorytetowej, czyli  

konsekwentnie jest realizowane. Zarząd stara się o pozyskiwać wszystkie 

możliwe dofinansowania zewnętrzne. Do tej pory wszystkie wnioski, które 

złożyliśmy dostały dofinansowania. Oprócz ostatniego naboru z tej listy 

covidowskiej Radnemu Ireneuszowi Plechanowi w sprawie drogi Stare Kramsko 

odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, warto podkreślić, że dokumentacja 

projektowa została ukończona dopiero 20 września, dopiero dostaliśmy 

wszystkie dokumenty pozwalające na poszukiwanie tych pieniędzy i następna 

debata, którą możemy, zdalnie teraz przeprowadzić ona też powinna się opierać 

na tym fundamentalnym dokumencie, który został wcześniej złożony. Radni 

będą mogli uwagi, poprawki czy inne drogi, czy remonty nanieść.  

Ryszard Górnicki zapytał o drogę do Bukowa. 

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, że wniosek został złożony, 

ponadto są prowadzone rozmowy w Ministerstwie Infrastruktury o 

dofinansowanie w wysokości 80%. Ponadto złożono w międzyczasie w zeszłym 

tygodniu wniosek do jest taki departament infrastruktury w ministerstwie 

obrony narodowej, który się zajmuje budową dróg i tutaj o no już 

rozmawialiśmy gdzieś od roku od roku czasu na temat drogi między innymi w 

Nowogrodzie Bobrzańskim i chyba już coś ruszyło, bo złożyliśmy wniosek do 

właśnie tego departamentu do Wrocławia do oddziału do tego departamentu do 

Wrocławia. Wniosek o remont drogi od skrzyżowania z drogą krajową w 

Nowogrodzie Bobrzańskim złożono do bazy materiałowo technicznej. Jest 

odcinek około 5 km, to jest w 100 procentach finansowany ze środków 

ministerstwa infrastruktury poprzez ministerstwo obrony narodowej i z 

informacji, które na dzień dzisiejszy są, po rozmowach, całkiem możliwe jest, iż 

w  maju zostaną przydzielone środki. Koszt tego remontu obecnie wyceniono na 

około 15 - 18 milionów złotych.  

Dariusz Wróblewski zapytał o ostateczną wartość kosztorysową remontu 

drogi Starym Kramsku, to była inwestycja w pierwotnej wersji bardzo 

kosztowna, kilometr drogi był wyceniony na 6 milionów w związku ze 

skomplikowanym odwodnieniem i ruchem pieszym, który miał być wzięty pod 

uwagę przy realizacji ścieżki rowerowej przez gminę Babimost. Czy te koszta 

się zmniejszył? Jeżeli tak, to jaki jest ostateczny koszty w tej chwili po 

przeprojektowaniu tej inwestycji.  

Krzysztof Romankiewicz: ostateczny koszt po przeprojektowaniu to jest 2 

240 000 zł. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący poinformował, że sesja budżetowa odbędzie się 29 

grudnia 2020 r. Złożył życzenia świąteczne. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXV Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1155. 
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Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 


